
Motie: Ruimte voor binnensport

De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 6 juli 2021, gehoord de beraadslaging.

Constaterende dat:

- Rijswijk een grote groei in het aantal inwoners kent;

- Door de groei van het aantal inwoners de druk op sportfaciliteiten toeneemt;

- In de wintermaanden de druk op de sporthallen te groot is doordat buitensport zoals

hockey en  korfbal  gebruik maken  van de  sporthallen;

- Verenigingen in de winter krapte ervaren in het  zaalaanbod;

Overwegende dat:

- Iedereen in Rijswijk moet kunnen  sporten;

- Rijswijk inzet op breedtesport;

- Er zowel voor de korte als lange termijn een oplossing gevonden moet worden voor het

faciliteren van binnenruimte voor de zaalsporten;

Verzoekt het college:

- Een onderzoek in te stellen waarin verschillende opties worden onderzocht hoe het

zaal-tekort in Rijswijk kan worden verholpen. In dit onderzoek komen de volgende

zaken terug:

o Een mogelijke renovatie  van de Marimbahal en de van Zweedenhal;

o Het aanschaffen  van één  dan wel meerdere  ballonhal(len);

o Het realiseren van een nieuwe sporthal in Rijswijkbuiten

- Bij alle opties de  financiële gevolgen, duurzaamheid en de effecten en de inpasbaarheid

in de omgeving mee te nemen.

- Het onderzoek uit te voeren en af te ronden , uiterlijk eind  2021.

En gaat over tot de orde van de dag,

Namens Wij. Rijswijk Namens GroenLinks

Jeffrey Karremans Hanneke van der Kooij


